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Haalbaarheidsonderzoek naar nieuwbouw Assink 
 
 

HAAKSBERGEN – De gemeente en schoolbestuur Stichting Portuur onderzoeken met elkaar de 
haalbaarheid van een nieuw schoolgebouw voor het Assink lyceum in Haaksbergen, waarbij wordt 
gekeken naar financiële en ruimtelijke aspecten. Vanaf september 2025 wordt het voortgezet onderwijs 
in Haaksbergen geconcentreerd in een van de huidige schoolgebouwen, namelijk locatie De 
Bouwmeester. Om te zorgen voor een prettige leer- en werkomgeving én om de extra leerlingen die 
over komen van locatie Van Brakelstraat goed op te vangen wordt het bestaande gebouw op korte 
termijn al enigszins aangepast. 
 
De gemeente Haaksbergen is verantwoordelijk voor passende huisvesting voor het basis- en voortgezet 

onderwijs. Het college heeft enige tijd geleden in een Integraal Huisvestingsplan (IHP) in beeld laten brengen 

wat de opgaven op dat vlak voor de komende jaren zijn. Daarbij is  rekening gehouden met zaken als 

toekomstige leerlingenaantallen, ruimtebehoefte, onderwijsvernieuwing en technische vereisten op het gebied 

van bijvoorbeeld klimaat en duurzaamheid. De gemeenteraad heeft het IHP een jaar geleden omarmd. In het 

IHP is opgenomen, dat de komende periode plannen gemaakt worden zodat mogelijke realisatie van de 

nieuwe school na 2027 kan plaatsvinden. Liever zelfs eerder, als dat financieel en ruimtelijk gezien mogelijk 

is. 

 

Breed aanbod 
Het haalbaarheidsonderzoek is een vervolg op de afspraken die in het IHP zijn gemaakt. De gemeente en het 

schoolbestuur spreken in een intentieovereenkomst uit samen te werken aan een haalbaarheidsonderzoek 

naar een nieuwe zogeheten unilocatie. Met een unilocatie (alle voortgezet onderwijs op één plek in 

Haaksbergen) willen gemeente en Portuur een breed aanbod van goed onderwijs in Haaksbergen veiligstellen. 

Scholen in de regio, waaronder het Assink lyceum, hebben te maken met dalende leerlingenaantallen. Het 

Assink lyceum concentreert onder meer om die reden het onderwijs vanaf schooljaar 2025 - 2026 op de locatie 

De Bouwmeester. 

 
Financiële haalbaarheid 
Direct naast de huidige schoolgebouwen staan nu sporthallen, waar gebruik van wordt gemaakt voor 

bewegingsonderwijs. Als er een nieuwe school komt moet er opnieuw de mogelijkheid zijn om binnen te 



sporten. Een sportvoorziening hoort dan ook bij het  haalbaarheidsonderzoek. Evenals de mogelijke realisering 

van een Technocentrum, een wens van het schoolbestuur. Om de financiële haalbaarheid van nieuwbouw 

helder te krijgen worden onder meer de kosten, de dekking daarvan, financieringsconstructies en 

subsidiemogelijkheden in kaart gebracht.  

 

Ruimtelijke haalbaarheid 
Het onderzoek naar de ruimtelijke haalbaarheid richt zich op de keuze van een locatie en de gevolgen voor 

bijvoorbeeld infrastructuur. Ongeveer zes jaar geleden heeft al een locatieonderzoek plaatsgevonden, waarna 

de Van Brakelstraat als voorkeurslocatie werd aangewezen. Vervolgens bleek de gemeente niet voldoende 

financiële middelen te hebben voor een nieuw schoolgebouw en werd het plan afgeblazen. Er wordt nu 

gekeken of het locatieonderzoek van toen nog actueel is. De gemeenteraad heeft het college vorige zomer 

gevraagd uit te zoeken of een school op Park Scholtenhagen - bijvoorbeeld in combinatie met sportfaciliteiten 

en een zwembad -  een goede optie is. Ook daarnaar wordt gekeken. 

 

Aanpassingen De Bouwmeester 
Medewerkers en leerlingen van locatie De Bouwmeester ondervinden al een tijd de gevolgen van de 

veroudering van het gebouw. Tegelijkertijd zal De Bouwmeester vanaf september 2025 extra leerlingen 

verwelkomen van locatie Van Brakelstraat. Om leerlingen en medewerkers een functionele, veilige en fijne 

omgeving te bieden tot het moment dat er een nieuw schoolgebouw is, worden enkele aanpassingen aan De 

Bouwmeester gedaan. Zo wordt  het binnenklimaat verbeterd en worden de entree, hal en kantine aangepast. 

Deze aanpassingen worden voor een klein deel bekostigd door een subsidie van de Rijksoverheid.  
 

Hoog op de agenda 
Iedereen die de gemeentepolitiek in Haaksbergen volgt weet dat de gemeente op de weg terug is na meerdere 

financieel gezien penibele jaren. Helaas wordt Haaksbergen - net als andere gemeenten - geconfronteerd met 

financiële onzekerheid. De landelijke overheid keert gemeenten na 2026 hoogstwaarschijnlijk een fors kleinere 

Rijksbijdrage uit. Daar is echter nog geen zekerheid over. Maar er is ook de ambitie om kwalitatief goede 

onderwijshuisvesting te realiseren. Duidelijk is nu al dat een nieuwe unilocatie grote financiële impact zal 

hebben op het huishoudboekje van de gemeente. Het haalbaarheidsonderzoek wijst straks uit of en welke 

mogelijkheden er zijn om de school te bekostigen. Met deze intentieovereenkomst geven het college en 

Portuur aan, dat het Assink lyceum hoog op de agenda staat. Het is de bedoeling het haalbaarheidsonderzoek 

in het voorjaar af te ronden. 

 
Noot voor de redactie: Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Daniëlle Huirne, communicatieadviseur 

gemeente Haaksbergen via 06 – 10 55 99 32. 
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